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De Olympische Spelen zijn weer afgelopen. Persoonlijk heb ik er niet zo veel 
mee. Dorpsgenoot Laura Smulders kwam jammerlijk ten val en collega-Bra-
bander Yuri van Gelder viel in zekere zin ook. Maar dan over de hypocrisie van 
het circus dat rondom de sport hangt. Van Gelder mag niet een paar pilsjes 
drinken in of buiten het Heineken House, maar een paar bataljons Russische 
sporters mogen wel met staatsgestuurd dopinggebruik aan de Spelen mee-
doen. En dan praten we nog niet eens over onze eigen Erica Terpstra. Ook een 
held zonder twijfel, maar toen zij straalbezopen voor de camera verscheen, 
werd zij niet op het vliegtuig gezet, maar kwam ze ervan af met een mooi 
persbericht dat ze misschien een beetje moe was. 

Natuurlijk heeft dit allemaal niets met golf en greenkeeping te maken, maar ik 
moest het gewoon even kwijt. Een beetje liegen en bedriegen vind ik allemaal 
niet zo erg, zolang het maar niet uit de klauwen loopt. Dat is menselijk. Maar 
van schijnheiligheid krijg ik altijd jeuk.  

Wel belangrijk nieuws is het aanstaande zilveren jubileum van onze NGA. Als 
vakblad Greenkeeper hebben wij hoogtepunten, maar helaas ook dieptepun-
ten meegemaakt met onze eigen associatie. Ik heb nu het idee dat de NGA 

aan de vooravond staat van een nieuwe bloeiperiode. Misschien was alles een 
beetje ingekakt, maar enthousiasme, jong bestuurlijk talent en ambitie zijn 
weer volop aanwezig. Ik heb daar enorm veel bewondering voor. Natuurlijk, 
ik schrijf al meer dan vijfentwintig jaar stukjes voor Greenkeeper en nog wat 
andere blaadjes. Het verschil met de mensen van de NGA is dat ik er geld voor 
krijg. Veel te weinig, natuurlijk, maar toch. Bij mij geen liefdewerk oud papier. 
In deze uitgave van Greenkeeper is van het bovenstaande gelukkig geen spra-
ke. Eindelijk is er weer voortgang in de benoeming van een echte grasprofes-
sor. Natuurlijk is dat goed nieuws, maar ook niet meer dan dat. Voor de transi-
tie van de Nederlandse golfsector naar een groenere en duurzamere toekomst 
is de input van de wetenschap weliswaar belangrijk, maar de ervaring heeft 
geleerd dat de greenkeepers het moeten doen. De bobo’s kunnen helpen met 
het vaststellen van randvoorwaarden, maar uiteindelijk moeten jullie het doen. 
Een beetje als Yuri van Gelder en Laura Smulders: iedereen vindt er wat van, 
maar uiteindelijk moeten zij het zelf doen.  

Met vriendelijk groet,

Hein van Iersel (hein@nwst.nl) 
Hoofredacteur
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